
Protokoll fört vid styrelsemöte med Cacineföreningen  

2021-11-24 klockan 18.00-19.00                           

Plats: digitalt Teamsmöte 

Deltagare: Ulf Fransson, Gun Fransson, Martin Nilsson, Carina Hjertberg-Gustavsson, Carina Nilsson, 

David Eriksson och Barbro Sundbäck-Davidsson 

 

1. Mötet öppnandes och deltagarna släpptes in. Ulf förde ordet och Barbro skrev. 

 

2. Ekonomi  

Föreningens kassa var 2021-11-24 uppgående till 174.806,40 kr. Gåvor fortsätter att flyta in.  

Föreningen betalade i februari 35.751 kr i extra insamlade bidrag till utdelning av rissäckar. 

25 augusti betalades 25.000 kr för utlovade skolavgifter. Dessa summor har mottagits och 

kvitterats av Valberto.  

 

3. Senaste nytt från Cacine. 

Ett nyanlänt nyhetsbrev på portugisiska översattes av Gun: 

På grund av smittläget har Guinea Bissau fortfarande utegångsförbud mellan 20.00- 05.00. 

Det är även fortsatt förbjudet att resa mellan regionerna inom landet. 

Allmän strejk råder på nationella skolorna. 

Vår skola i Cacine öppnade dock för nytt läsår den 11 oktober. Undervisningen sker i treskift. 

Från 7.30 till 19.45. Skolan har 706 elever i 12 årskurser plus förskola. På det nya internatet 

bor 20 elever. 

Valberto berättade att antennen på radiostationen har problem, vilket behöver ses över. 

 

David som från Valberto fått inbjudan att komma till Cacine, kunde även berätta att Helen 

från Canada, samt volontärer från Portugal planerar att resa till Cacine i början av 2022. 

 

Den resa som Ulf Fransson, Cecilia Gerhardsson och Carina Nilsson planerat att göra under 

februari 2022 diskuterades. Man funderade på att ev skjuta fram tidpunkt för resan pga 

smittorisk och nuvarande undantagstillstånd. 

 

4. Genomgång av föregående styrelsemötes protokoll. 

 

5. Gun och Ulf arbetar på ett julbrev att skicka ut till alla intresserade.  

 

 

6. Martin lyfte frågan om hur föreningen ska kunna inventera vilka stödbehov som finns i 

Cacine. Ulf fickuppdraget att tillsammans med Cecilia höra med Valberto, och sen lägga 

förslag till kommande möten. 

 

 

 



 

7. Årsmöte 

Årsmötet planeras att hållas 19 mars 2022 klockan 14.00. Förhoppningsvis kan vi då mötas 

fysiskt i metropolen Möcklamo missionshus. 

 

 

8. Styrelsemöte 

Förhoppning framfördes att kommande styrelsemöte den 20 januari 2022 kl 18.00 ska kunna 

ske fysiskt.   

 

9. Mötet avslutades 

Ulf tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Justeras 

 

 

 

Ulf Fransson t f ordförande                          Barbro Sundbäck-Davidsson sekreterare 

 

 

 

 

 

  


